

Title (en)

Table with a connecting device.

Title (de)

Tisch mit einer Verbindungseinrichtung.

Title (fr)

Table avec dispositif de liaison.

Publication

EP 0332096 A2 19890913 (DE)

Application

EP 89103842 A 19890304

Priority

- DE 8802990 U 19880305
- DE 8809657 U 19880729

Abstract (en)

A support member (14, 15) is provided on the table leg (13) of the table (10) below the table top (11). Said support member can be swivelled about the vertical axis of the table leg (13). When the support member (14, 15) has been swivelled out, it can serve as a support for a table top (21); it is constructed correspondingly. The table top (21) has on its underside an elongate engagement member (24) which, in the connection, engages positively in a corresponding elongate recess (23) of the support member (14, 15). A table connection, thus formed, is very stable and allows the table arrangement, thus formed, to be displaced virtually like a rigid unit. It is also possible for a single person to couple a table (10) to an adjacent table top (21) using this connecting device without additional aid. <IMAGE>

Abstract (de)

An einem Tisch (10) ist am Tischbein (13) und unterhalb der Tischplatte (11) ein Auflageglied (14, 15) vorgesehen. Dieses ist um die vertikale Achse des Tischbeins (13) herum verschwenkbar. Wenn das Auflageglied (14, 15) ausgeschwenkt ist, kann es als Auflage für eine Tischplatte (21) dienen; es ist entsprechend ausgebildet. Die Tischplatte (21) hat an ihrer Unterseite ein längliches Eingriffsglied (24), das bei der Verbindung in eine entsprechende längliche Ausnehmung (23) des Auflageglieds (14, 15) formschlüssig eingreift. Eine so gebildete Tischverbindung ist sehr stabil und erlaubt es, die so gebildete Tischanordnung praktisch wie eine starre Einheit zu verschieben. Auch ist es einer Einzelperson ohne zusätzliche Hilfe möglich, mit dieser Verbindungseinrichtung einen Tisch (10) mit einer benachbarten Tischplatte (21) zu kuppeln.

IPC 1-7

A47B 1/00

IPC 8 full level

A47B 1/00 (2006.01); **A47B 13/00** (2006.01); **A47B 87/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 13/003 (2013.01 - EP US); **A47B 87/002** (2013.01 - EP US); **A47B 2200/08** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP0761129A3; EP0415060A3; US2017245638A1; US10111523B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0332096 A2 19890913; EP 0332096 A3 19910102; EP 0332096 B1 19930804; DE 58905087 D1 19930909; US 5035186 A 19910730

DOCDB simple family (application)

EP 89103842 A 19890304; DE 58905087 T 19890304; US 31914989 A 19890303